
Verksamhetsberättelse 2024  

Ängelholms Tennisklubb 

 

Ordförande har ordet 

År 2024 präglades av ökad aktivitet i Ängelholms tennisklubbs verksamhet. Vi kunde 

under hösten konstatera att antalet deltagare i den löpande träningen ökade till över 

130 personer, varav knappt 100 juniorer. Antalet nya var många inför höstterminen 

och det märktes ett ökat intresse för att spela tennis. På tränarsidan kunde vi välkomna 

Antonio Figueroa tillbaka som huvudtränare.  

På tävlingssidan var klubben under Magnus Hanssons ledning mer aktiv än på många 

år. Inte mindre än 14 officiella tävlingar genomfördes, bland annat den nya 

poolspelstävlingen Ängelholm Indoor Open i februari. Vi har därigenom kunnat 

välkomna mängder av spelare och föräldrar till vår klubb och stad.  

I lagspelet fick vi två seriesegrar för Pojkar 15-laget, en inomhus och en utomhus. 

Individuellt kunde vi notera fina andraplatser i olika tävlingar för Milton Yucel 

Widströmer, Lawinne Yucel Widströmer och Gustav Kronfelt.  

År 2024 innebar också att klubben fick något mer stabilitet i sin verksamhet. 

Ekonomin stod fortsatt i fokus och har nu bringats i balans, där kassaflödet under året 

blev positivt och låneskulden kunde minskas. Trots det blev det ett negativt resultat i 

bokslutet, inkluderat avskrivningar.  

Vi startade också ett arbete för att rusta upp vår klubblokal i Havsbaden och göra 

anläggningen mer attraktiv, vilket vi hoppas kommer att ge resultat under 2025. Här är 

vi tacksamma för ekonomiskt stöd från olika partners. Det finns mer att göra för att 

lyfta vår anläggning och det arbetet fortsätter vi 2025.  

Samtidigt har vi konstaterat att padelspelet är på fortsatt nedgång. Padeln var under 

pandemin den viktigaste inkomstkällan för klubben, men så är det inte längre och 

banorna kostar nu faktiskt mer än de inbringar. Här behöver vi bli mer aktiva för att 

locka tillbaka spelare till vår fina anläggning.  

Vi har också under året fortsatt dialogen med Ängelholms kommun för att förbättra 

förutsättningarna för inomhusspel i Ängelholms idrottshall. Här finns uppenbara behov 

vad gäller inomhusklimatet, och avsaknad av utrymmer för publik, umgänge och 

sidoaktiviteter, som vi hoppas få gehör för.  

Vi gläds också åt att ha en grupp engagerade och entusiastiska äldre juniorer som 

bidrar aktivt till vår verksamhet, som tränare, matchledare, kioskskötare med mera och 

som har roligt tillsammans i sin idrott.  

Till slut vill jag framhålla att vi behöver bli fler som ideellt och med gemensamma 

kraft kan skapa bättre förutsättningar för tennis i Ängelholm.  



Styrelsens arbete under 2024 

Efter årsmötet har styrelsen hållit elva möten, varav två digitalt.  

Styrelsens sammansättning:  

Anders Kronfelt - ordförande  

Erik Björner – vice ordförande  

Bo Widströmer - sekreterare  

William McIntosh - kassör  

Filip Edroth – ledamot  

Fredrik Hyberg - ledamot 

Karen Carlström - ledamot 

Annette Hallberg – suppleant 

Peter Fransson – suppleant 

Adjungerad hela året var Jim Brithén.  

Ekonomi 

Resultatet för 2024 blev en förlust på 52 993 kr, vilket ändå var bättre än utfallet för år 2023 (-

238 431 kr). Avskrivningarna (på i huvudsak padelbanorna) uppgick till 107 475 kr, så den 

löpande verksamheten gick med överskott. Kassaflödet var således positivt för året och 

innebar att ekonomin stabiliserades.  

Tabell: Budget och utfall för 2024 samt utfall för 2021-2023  
Budget 2024 Utfall 2024 Utfall 2023 2022 2021 

INTÄKTER 
  

 
  

Träning 635 000 663 151 594 425 923 426 557 524 

Tävling 245 000 326 977 230 645 135 090 141 299 

Medlemsavgifter 50 000 43 350 47 200 52 050 36 800 

Sponsring 80 000 400 46 000 62 625 70 000 

Havsbaden 310 000 193 515 274 213 281 219 748 245 

Bidrag 180 000 235 970 249 151 460 386 342 087 

Kiosk/övrigt 70 000 54 820 60 140 123 588 39 588 

Summa intäkter 1 570 000 1 518 182 1 501 774 2 038 384 1 935 543 
   

 
  

KOSTNADER 
  

 
  

Träning -1 120 800 -1 047 008 -1 130 398 -1 728 867 -1 390 427 

Tävling -73 000 -134 757 -59 255 -69 050 -46 328 

Medlemsavgifter -22 000 -21 125 -22 255 -21 628 -18 254 

Havsbaden -175 800 -207 427 -215 801 -180 116 -145 344 

Administration -41 500 -27 776 -46 327 -41 050 -67 516 

Bank/arrende m.m. -13 300 -12 740 -12 193 -11 989 -11 913 

Avskrivningar -120 000 -107 475 -255 494 -255 494 -233 444 

Räntekostnader -3 600 -12 867 1 519 -2 254 -12 120 

Summa kostnader -1 570 000 -1 571 175 -1 740 204 -2 310 448 -1 925 346 

RESULTAT 0 -52 993 -238 431 -272 064 10 197 



De totala kostnaderna för 2024 följde väldigt väl den budget som årsmötet antog för 2024. 

Noteras kan att vi har sänkt takten i avskrivningarna mot bakgrund av rekommendationer från 

tidigare revisor.  

Tyvärr blev de samlade intäkterna något lägre än budgeterat, främst på grund av att 

sponsorintäkterna uteblev. Intäkterna från padelbanorna har sjunkit ytterligare och genererar 

nu, jämfört med tidigare år, klart lägre överskott.  

Resultatet för 2024 visar att styrelsen har lyckats stabilisera klubbens ekonomi efter att 

situationen på våren och sommaren 2023 var prekär. Då utnyttjade klubben möjligheten att få 

tillfälligt betalningsanstånd från Skatteverket avseende tidigare skatteinbetalningar. Vi erhöll 

på det sättet 270 002 kr för att lösa likviditetskrisen. Vi har sedan dess kunnat betala tillbaka 

mer än hälften av detta, varav 50 871 kr under 2024, så att det vid årsskiftet återstod 123 776 

kr. För denna post på skuldsidan finns en avbetalningsplan över tre år.  

Föreningens likvida medel (kassa/bank) var vid utgången av 2024 165 129 kr, vilket var 

50 577 kr mer än vid årets början. Då har som nämnts även avbetalning på låneskulden med 

ungefär lika mycket gjorts.  

Styrelsen har under 2024 fortsatt arbetet med att begränsa kostnaderna, vilket har betytt mer 

av ideella insatser i verksamheten. En stor mängd timmar har lagts ner i arbete på 

anläggningen och banorna i Havsbaden, liksom med Havsbadsspelen och övriga turneringar, 

för att skapa ett välbehövligt överskott. Arbetet med att hitta sponsorer har varit trögt, men i 

slutet av året kunde vi sluta överenskommelser med några nya och gamla partners inför 2025.  

Efter att satsningen på padelbanor i Havsbaden inleddes hade klubben några goda år 

ekonomiskt. Resultaten för åren 2019-2021 var överskott på 389 tkr, 94 tkr resp 10 tkr. I dessa 

resultat ingick avskrivningar på 233 tkr varje år. De stora intäkterna från padelspel på 

klubbens banor har emellertid minskat markant de senaste tre åren, medan kostnaderna inte 

reducerades på samma sätt, utan tvärtom ökade markant 2022. Först våren 2023 då en ny 

styrelse tillträdde påbörjades en anpassning av kostnaderna till de minskade intäkterna. Det 

har fått fullt genomslag 2024 och resulterade i ett positivt kassaflöde för 2024.  

Havsbadsanläggningen 

Söndagen den 14 april var det full aktivitet på vår anläggning i Havsbaden. Ett 30-tal 

medlemmar hade samlats för att preparera banorna och snygga upp både ute och inne. Det 

bjöds på grillad korv och dryck. Därefter kunde banläggaren Mikael Sundén sätta sig på sin 

stora trumla och göra tennisbanorna spelbara.  

Vi tog gratis hjälp av kommunens feriearbetare under sex veckor på lovet, då lika många 

gymnasieungdomar hade sitt sommarjobb som fastighets- och kioskskötare. Utöver det gav vi 

jobb till sju av våra egna ungdomar, som bemannade anläggningen under andra tider, främst i 

samband med tävlingarna.  

Styrelsen startade under 2024 två projekt för att förbättra anläggningen. Det första gäller att 

renovera klubbhuset. Till att börja anlitade vi en besiktningsfirma för en statusbesiktning, som 

resulterade i en rapport över de brister som lokalen uppvisar. Denna rapport användes sedan 

för att ta in offerter från olika byggfirmor samt att ansöka om bidrag från olika finansiärer. En 

budget på 1,1 mnkr togs fram. Under hösten kom positivt besked från Stiftelsen Gripen att de 

stödjer klubben med 400 000 kr. Vi väntar på svar från Ängelholms kommun och 



Riksidrottsförbundet angående ytterligare bidrag. Styrelsen fattade i februari 2025 beslut att 

anlita en byggfirma för åtgärder upp till den finansiella ram som vi säkrat genom bidraget från 

Gripen.  

Det andra projektet gäller byggandet av en bollvägg. Där har vi säkrat stöd från företaget 

Starka, vars betongprodukter kommer att passa perfekt som bollvägg. Ritningar har tagits 

fram och en bygglovsansökan hos Ängelholms kommun har lämnats in.  

Inomhushallen 

Under året fortsatte dialogen med kommunen angående önskade förbättringar av tennishallen. 

Städning och problem med inpassering har varit på agendan, liksom byten av nät mellan 

banorna. Långsiktigt har det handlat om temperaturen i hallen, och bristen på utrymmen för 

publik, för möten och umgänge, samt för sidoaktiviteter. Vi har efterlyst en utredning av vilka 

åtgärder som kan vidtas för att sedan ta fram en plan för att uppgradera hallen. Vid ett möte i 

november deltog även hyresvärden i form av Ängelholmslokaler. Styrelsen har också påbörjat 

en dialog med FBC Engelholm som har snarlika synpunkter på innebandyhallen och övriga 

utrymmen. Genom att få till en om- och tillbyggnad av hallen skulle vi kunna erbjuda våra 

medlemmar och gäster förbättrade faciliteter med läktare och umgängesytor. Detta är ett 

prioriterat arbete för styrelsen, eftersom vi har merparten av vår verksamhet i hallen.  

Träning 

Enligt veckoschemat för träningen under vårterminen fanns det i genomsnitt 115 deltagare, 

varav 76 juniorer och 39 vuxna. Det var 18 fler än våren 2023. Tränarresursen bestod av Ignas 

Mazgelis och Magnus Hansson (tillsammans 1,2 tjänst) samt regelbundna timtränare i form av 

Anton Paulsson, Claes Nordenström, Julia Lundmark, Gustav Kronfelt, Anton Nilsson och 

Isak Hyberg.  

I början av maj flyttades träningen som vanligt från Idrottshallen i stan ut till Havsbaden. I 

början av juni slutade Ignas sin anställning. Sommarkurserna genomfördes med timtränarna 

Anton Paulsson och Felix Petrov. Intresset för bollfritids var betydligt svalare än tidigare år, 

så endast en (med fem deltagare) av två planerade omgångar genomfördes. Padel för alla i 

samarbete med Alla kan IF genomfördes. Det var större intresse för tenniskurserna, som gick 

veckovis under fyra lovveckor. Ca 60 personer deltog, både barn och vuxna.  

Inför hösten var det stor omsättning på deltagare i samband med att terminen kom i gång den 

sista veckan i augusti. Det fina vädret möjliggjorde utomhusträningen i par veckors tid, innan 

träningen flyttade in i hallen. Antonio Figueroa gjorde en populär comeback som tränare i 

klubben och arbetade 40 % fram till jul. Magnus Hansson hade en lika stor anställning och 

som timtränare medverkade Thomas Larsson, Felix Petrov, Erik Nordström, Claes 

Nordenström, Niclas Lindstedt, Gustav Kronfelt, Anton Nilsson, Isak Hyberg, Julia Lundmark 

och Anders Kronfelt. Under hösten fanns det 132 deltagare, varav 95 juniorer och 37 vuxna. 

Under terminens gång kom det till elva personer. Det var 20 fler än hösten 2023. Julia 

Lundmark genomgick Bastränarutbildningen i Båstad under två helger. Träningen höll på till 

strax före jul och den 19:e december hölls julavslutning i tennishallen med gott deltagande 

samt besök av tomten.  



Tävlingar 

ÄTK fortsatte att visa upp en stor aktivitet vad gäller tävlingar. Hela fjorton officiella 

tävlingsarrangemang (på Svenska tennisförbundets tävlingsportal) arrangerades av klubben 

under 2024. Vi fortsatte med succén Beach house Open (sponsrad av Beach house company) 

som växte rejält till 149 anmälning och genomfördes den första helgen i maj. Den stora 

nyheten för året var Ängelholm Indoor Open i februari, i vilken det liksom i Beach house 

tillämpades poolspel för 84 anmälda. I november återkom sprintturneringen, nu med 128 

anmälda och klasser för både juniorer och seniorer vilket medförde spel på flera ställen runt 

om i närområdet. 

ÄTK var liksom året innan med och arrangerade en deltävling i JSM race, nu för både 14 och 

16 år, vilken lockade en stor del av de allra bästa spelarna i Sverige. Kort därefter kom årets 

stora evenemang i form av Havsbadsspelen. Tävlingen rönte stort intresse från en stor del av 

tennis-Sverige. 358 anmälda gjorde upp i 35 klasser och spelade 422 matcher över tio dagar i 

juli. Anders Kronfelt agerade tävlingsledare och hade hjälp i tävlingsorganisationen av Karl 

Johnfors, Milton Yucel Widströmer, Anton Nilsson, Isak Hyberg, Gustav Kronfelt, Fredrik 

Hyberg och Bo Widströmer.  

Övriga tävlingar under året inkluderade fem SO tour, samt Next Generation i maj och två 

Tennispokalen och den nya turneringen 10-årsslaget.  

Grundläggande tävlingsledarutbildning anordnades i Båstad på våren och där deltog från 

klubben Anton Nilsson, Milton Yucel Widströmer, Simon Johansson och Gustav Kronfelt.  

Under ledning av Magnus Hansson åkte en grupp juniorer och föräldrar till Karlskrona i 

mitten av november för att spela Clique Karlskrona Junior Open. Det var andra året i rad och 

det blev en trevlig helg med många matcher för våra tävlingsjuniorer.  

Seriespel 

Inomhus under våren ställde ÄTK upp med tre lag. Det blev en serieseger för Pojkar 15-laget 

i konkurrens med Kullabygden, Allmänna TK Lund och Lomma-Bjärreds TK. I laget ingick 

Anton Nilsson, Milton Yucel Widströmer och Gustav Kronfelt. I Flickor 15 spelade Lawinne 

Yucel Widströmer och Leia Tillgren, och i Orange league för de yngsta deltog John Björner 

och Augusta Mazgelis. 

Utomhus mönstrades tre lag. I Pojkar 15 hade klubben två lag, varav det ena med Simon 

Johansson och Isak Hyberg vann sin serie. Det andra med Gustav, Anton och Milton kom på 

andraplats i sin serie efter Söndrums TK. Leia och Lawinne spelade vidare i F15-laget mot 

tufft motstånd.  

Under hösten gick ÄTK in med tre serielag. I Green challenge för 10-12-åringar deltog 

Hubert Girdo, Loke Edroth och Otto Jartsell och slutade på andraplats efter två lagsegrar. I 

F13-laget spelade Lawinne Widströmer Yucel och Aurora Osdautaj. P15-laget bestod av 

Milton Widströmer Yucel, Anton Nilsson, Gustav Kronfelt, Simon Johansson och Isak 

Hyberg.  



Trivselaktiviteter 

Aktiviteten på det här området var inte lika hög under 2024 och här behöver vi hitta 

medlemmar som vill vara med och arrangera enkla, sociala breddarrangemang. Vi kan göra 

mer med syftet att träffas, skapa gemenskap och ha roligt tillsammans kring tennis och padel.  

Midsommarblixten är en kul dubbelturnering med lång tradition. I år var den något senarelagd 

för att passa in i arrangemangen kring jubileumsfirandet för Havsbadens villaägareförening. 

Efter dubbel i Americanoform stod Fredrik och Isak Hyberg som mottagare av guldpokalerna.  

Tennisens dag gick av stapeln den 17 augusti liksom runt om i Tennis-Sverige. Denna dag 

lockade en del nya till vår anläggning.  

Terminsavslutningar arrangerades både i juni och före jul med stort deltagande av både barn 

och föräldrar.  


